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PROTOKÓŁ 

obrad II zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłakowie 

z dnia 30 listopada 2018 r. 

 

Rozpoczęcie obrad o godz. 1000 

Zakończenie obrad o godz. 1040 

 

Ad. 1 Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej, Pan Michał Boczulak otworzył obrady II zwyczajnej sesji, 

która odbyła się w Sali Narad Urzędu Miejskiego w Miłakowie. W sesji udział wzięli radni 

Rady Miejskiej w Miłakowie, Burmistrz Miłakowa, kierownicy jednostek organizacyjnych, 

sołtysi oraz pracownicy urzędu (wg listy obecności stanowiącej załącznik do niniejszego 

protokołu).  

Na podstawie art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, obrady 

rady gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

W związku z przepisami o ochronie danych osobowych na drzwiach Sali Narad oraz  

w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Miłakowie, w zakładce Rada 

Miejska, umieszczona została klauzula informacyjna dotycząca przetwarzania danych 

osobowych w tym wizerunku osób widocznych na nagraniach. 

Przewodniczący Rady poinformował, że na obradach II sesji zwyczajnej uczestniczy  

15 radnych, stwierdził kworum. 

 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad sesji (w załączeniu do 

protokołu).  

Nikt z radnych nie wniósł uwag do przedstawionego porządku obrad. 

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji; 

Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do protokołu I sesji inauguracyjnej Rady Miejskiej  

w Miłakowie.  

Ze względu na brak pytań poddał protokół pod głosowanie. 

W wyniku głosowania, stosunkiem głosów 15 – za, protokół I sesji inauguracyjnej został 

przyjęty. 
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 Ad. 4 Informacja z pracy między sesjami 21.11.2018 – 30.11.2018; 

Przewodniczący Rady oddał głos dla Burmistrza Miłakowa. 

Burmistrz Miłakowa poinformował, że: 

1. Odbyłem spotkanie z pracownikami Urzędu Miejskiego w Miłakowie. Tematem spotkania 

były sprawy organizacyjne związane z funkcjonowaniem urzędu. 

2. Spotkałem się z Dyrekcją Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Miłakowie. Zapoznałem się  

z funkcjonowaniem placówki. 

3. Uczestniczyłem w Festiwalu Piosenki Czerwonokrzyskiej w Morągu. 

4. Spotkałem się z Prezesem MPGK Panem Janem Antochowskim i Kierownikiem Panem 

Michałem Markuszewskim ws. omówienia bieżących spraw Spółki. Otrzymałem pisemną 

rezygnację Pana Jana Antochowskiego z funkcji Prezesa. W tej sprawie w dniu dzisiejszym 

odbędzie się Rada Nadzorcza.  

5. Odbyłem spotkanie z Dyrektorem KOWR Panem Grzegorzem Kierozalskim w sprawie 

możliwości likwidacji studzienek osadowych w Głodówku i spięcia ich do sieci 

kanalizacyjnej. 

6. Spotkałem się ze Starostą Ostródzkim Panem Andrzejem Wiczkowskim, z Wójtem Gminy 

Ostróda Panem Bogusławem Fijasem oraz Wicestarostą Panem Janem Kacprzykiem. 

7. Na spotkaniu roboczym z Zastępcą i Skarbnikiem omówiłem założenia do budżetu gminy 

na 2019 rok. 

8. Odbyłem spotkania z jednostkami organizacyjnymi ws. omówienia ich budżetów na 2019 

rok. 

9. Przekazałem sprzęt dla OSP Miłakowo i OSP Boguchwały pozyskany w ramach dotacji  

z Funduszu Sprawiedliwości. 

10. Odbyłem spotkanie z Burmistrzem Morąga Panem Tadeuszem Sobierajskim i jego 

Zastępcą Panem Leszkiem Biernackim. 

11. W ramach umowy z Inspektorem Ochrony Danych Osobowych i zgodnie z Polityką 

Bezpieczeństwa w Urzędzie Miejskim został przeprowadzony audyt informatyczny. Raport 

oraz sprawozdanie z przeprowadzonego audytu będą gotowe za dwa miesiące. 

Została także sprawdzona zgodność dokumentacji urzędu z ustawą o ochronie danych 

osobowych. 

Ponadto odbyłem wiele spotkań z mieszkańcami gminy, które są dla mnie bardzo istotne, jak 

również reagowanie na różnego rodzaju problemy, które pojawiły się w gminie.  
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Pełka J. poinformował, że w najbliższą niedzielę odbędzie się impreza mikołajkowa dla dzieci 

w ogrodach klasztornych w Miłakowie. Jest to kolejna impreza zorganizowana na zewnątrz,  

a warunki pogodowe nie sprzyjają w jej organizacji. Po raz kolejny nie udało się zorganizować 

jakiegokolwiek pomieszczenia, w którym mogłoby odbyć się powyższe spotkanie.   

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą, aby radny przestrzegał punktów porządku obrad. 

Wypowiedź radnego powinna być wygłoszona w punkcie zapytania i wolne wnioski.   

Burmistrz – rozmawiał z o. Gwardianem na temat imprezy mikołajkowej, ale niestety gmina 

nie posiada sali widowiskowej, która byłaby w stanie pomieścić taką liczbę osób jaką deklaruje 

o. Gwardian. Wszystkie propozycje nie spełniały warunków bezpieczeństwa.  

O. Gwardian nie chciał organizować tej imprezy w Domu Kultury, ponieważ uważa, że jest ona 

za mała, a wskazane przez Niego lokalizacje wiązały się z narażeniem życia uczestników, 

szczególnie dzieci. Zaproponowano także obiekt hali sportowej w Zespole Szkolno-

Przedszkolnym w Miłakowie, ale obecnie hala jest po wymianie parkietu i wpuszczenie takiej 

liczby osób wiązałoby się z jego zniszczeniem, a gminy nie stać jest na jego naprawę. Z resztą 

obiekt ten nie nadaje się do organizacji imprez masowych również ze względu na 

bezpieczeństwo uczestników. Hol szkolny również ze względu na bezpieczeństwo nie nadaje 

się do organizacji takiej imprezy.  

O. Gwardian sam zadecydował o organizacji imprezy na zewnątrz. 

Zdaniem Burmistrza impreza mogłaby się odbyć w parku miejskim w Miłakowie.  

Stryjek M. odnośnie spotkania z dyrektorem Kierozalskim zapytał czy planowana jest budowa 

kanalizacji do Warkał oraz czy w tej sprawie planowane jest spotkanie z mieszkańcami.  

Burmistrz - była to wizyta interwencyjna, ponieważ po wypompowaniu szamba  

w miejscowości Głodówko okazało się, że pewnych rzeczy technicznie nie można wykonać. 

Jednakże po uzgodnieniu z wykonawcą problem jest do rozwiązania.  

Przy okazji powyższego spotkania z dyrektorem został złożony wniosek o wykonanie 

kanalizacji w Warkałach. Otrzymano zapewnienie, że inwestycja będzie realizowana. Gmina 

jest w trakcie przygotowywania dokumentacji na 2019 r., a zadanie prawdopodobnie byłoby 

wykonywane w 2020-2021 r. 

Zastępca Burmistrza - powyższe zależy od tego czy gmina pozyska środki z rezerwy od 

Premiera RP na budowę wodociągu do Warkałek, ponieważ na chwilę obecną gmina nie 

posiada informacji czy środki te zostaną przyznane.  

Burmistrz - postara się w poniedziałek porozmawiać w urzędzie wojewódzkim na temat 

wodociągów do Warkałek. Jest zapewnienie gminy Miłakowo, że środki w budżecie gminy są 

zabezpieczone.  
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Przewodniczący Rady ze względu na brak dalszych pytań, przeszedł do kolejnego punktu 

obrad. 

 

Ad. 5 Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wynagrodzenia Burmistrza Miłakowa; 

Burmistrz opuścił Salę Narad na czas podjęcia ww. uchwały.  

Sekretarz – art. 18 ust. 2 pkt 2 ustawy o samorządzie gminnym stanowi, że do wyłącznej 

właściwości rady gminy należy m. in. ustalanie wynagrodzenia Burmistrza. Taką kompetencję 

dla rady zastrzega również art. 8 ust. 2 ustawy o pracownikach samorządowych, który stanowi, 

że czynności z zakresu prawa pracy wobec burmistrza, związane z nawiązaniem i rozwiązaniem 

stosunku pracy, wykonuje przewodniczący rady gminy, a pozostałe czynności – wyznaczona 

przez burmistrza osoba zastępująca lub sekretarz gminy, z tym że wynagrodzenie burmistrza 

ustala rada gminy w drodze uchwały. 

Zasady wynagradzania pracowników samorządowych, w tym również wynagrodzenia 

burmistrza, określa Rozporządzenie Rady Ministrów z dnia 15 maja 2018 r. w sprawie 

wynagradzania pracowników samorządowych  

Proponowane w projekcie uchwały wynagrodzenie zostało określone w oparciu o Załącznik  

Nr 1 do wyżej wymienionego rozporządzenia, który określa wykaz stanowisk, kwoty 

wynagrodzenia zasadniczego oraz kwoty maksymalnego poziomu dodatku funkcyjnego na 

poszczególnych stanowiskach dla pracowników samorządowych zatrudnionych na podstawie 

wyboru.  

Jednak od dnia 1 lipca 2018 r. wynagrodzenie zasadnicze zostało obniżone średnio o 20%.  

W gminach do 15.000 mieszkańców mieści się w przedziale od 3.400 zł do 4.700 zł, natomiast 

stawka dodatku funkcyjnego nie może przekroczyć kwoty 1.900,00 zł. Zmiany te zostały 

wprowadzone przez ustawodawcę niezależnie od woli i decyzji rady.  

Art. 36 ust. 3 przywołanej na wstępie ustawy o pracownikach samorządowych stanowi, że 

burmistrzowi przysługuje dodatek specjalny. Dodatek specjalny jest obligatoryjnym 

składnikiem wynagrodzenia burmistrza i zgodnie z § 6 Rozporządzenia Rady Ministrów  

w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych wysokość dodatku specjalnego 

przysługuje w kwocie wynoszącej co najmniej 20% i nieprzekraczającej 40% łącznie 

wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego. Obligatoryjnym składnikiem 

wynagrodzenia Burmistrza jest dodatek za wieloletnią pracę, którego minimalna stawka wynosi 

5%, a maksymalna 20% miesięcznego wynagrodzenia. 

W przypadku Burmistrza Miłakowa dodatek stażowy wynosi 20 %. 
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Reasumując, wynagrodzenie Burmistrza Miłakowa powinno kształtować się na następującym 

poziomie: wynagrodzenie zasadnicze 3.400 – 4.700 zł; dodatek funkcyjny max. 1900 zł; 

dodatek za wieloletnią pracę - 20%; dodatek specjalny 20% - 40% (łącznie wynagrodzenia 

zasadniczego i dodatku funkcyjnego). 

Powyższe obliguje radę do ustalenia wynagrodzenia i podjęcia stosownej uchwały. 

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji Budżetu, Pana 

Romana Procia.  

Proć R. poinformował, że na wspólnym posiedzeniu komisji stałych wypracowano dwa 

wnioski.  

Pierwszy wniosek został złożony przez radną Anetę Machnyk, a mianowicie: wynagrodzenie 

zasadnicze – 4.700 zł; dodatek funkcyjny – 1.900 zł; dodatek za wieloletnią pracę – 20%  

i dodatek specjalny 30%. 

Drugi wniosek został złożony przez radnego Andrzeja Nagrabę, a  mianowicie: wynagrodzenie 

zasadnicze – 4.200 zł; dodatek funkcyjny – 1.400 zł; dodatek za wieloletnią pracę – 20%  

i dodatek specjalny 30% (1.680 zł). W wyniku głosowania stosunkiem głosów 7-za, 3-przeciw, 

0-wstrzymujących przyjęto wniosek radnego Andrzeja Nagraby. 

Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do przedstawionych propozycji.  

Nikt nie wniósł uwag. 

Przewodniczący Rady przystąpił do odczytania projektu uchwały uwzględniające stawki 

wynagrodzenia wypracowane na wspólnym posiedzeniu komisji stałych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przystąpił do głosowania imiennego: 

• Lidia Arciszewska – za; 

• Michał Boczulak – za; 

• Justyna Gołębiewska-Farys – za; 

• Marta Gromek – za; 

• Henryk Kuszpit – za;  

• Aneta Machnyk – przeciw; 

• Andrzej Nagraba – za;  

• Jan Obiała – za;  

• Zbigniew Opoka – za; 

• Józef Pełka – przeciw; 

• Roman Proć – za;  

• Ewa Stec – za; 
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• Mirosław Stryjek – przeciw; 

• Hanna Walczyk – za; 

• Henryk Zalewa – przeciw. 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 11 – za, 4-przeciw, 0-wstrzymujących radni podjęli 

uchwałę. 

 

b) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; 

Skarbnik Gminy – projekt uchwały przedstawia stawki, które zostały waloryzowane 

wskaźnikiem 2%. W załączeniu do uchwały dołączono propozycje wzrostu stawek podatku od 

nieruchomości w porównaniu roku 2019 do 2018, a także w porównaniu ze stawkami  

z sąsiednimi gminami.  

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu oraz Przewodniczącą 

Komisji Oświaty o przedstawienie wyników głosowania na wspólnym posiedzeniu komisji. 

R. Proć – członkowie komisji budżetu przyjęli projekt uchwały stosunkiem głosów 9-za, 1-

wstrzymujący, 0-przeciw. 

Gołębiewska-Farys J. – członkowie komisji oświaty przyjęli projekt uchwały jednogłośnie  

(8-za). 

Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak pytań, przeszedł do głosowania 

imiennego: 

• Lidia Arciszewska – za; 

• Michał Boczulak – za; 

• Justyna Gołębiewska-Farys – za; 

• Marta Gromek – za; 

• Henryk Kuszpit – za;  

• Aneta Machnyk – za; 

• Andrzej Nagraba – za;  

• Jan Obiała – za;  

• Zbigniew Opoka – za; 

• Józef Pełka – za; 

• Roman Proć – za;  

• Ewa Stec – za; 

• Mirosław Stryjek – przeciw; 

• Hanna Walczyk – za; 
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• Henryk Zalewa – za. 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 14 – za, 1-przeciw, 0-wstrzymujących radni podjęli 

uchwałę. 

 

c) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

Skarbnik – podobnie jak wyżej, wzrost stawek podatku od środków transportowych  

o wskaźnik 2%.  

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu oraz Przewodniczącą 

Komisji Oświaty o przedstawienie wyników głosowania na wspólnym posiedzeniu komisji. 

Proć R. – członkowie komisji budżetu przyjęli projekt uchwały stosunkiem głosów 9-za,  

1-wstrzymujący. 

Gołębiewska-Farys J. – członkowie komisji oświaty przyjęli projekt uchwały jednogłośnie  

(8-za). 

Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak pytań, przeszedł do głosowania 

imiennego: 

•  Lidia Arciszewska – za 

• Michał Boczulak – za; 

• Justyna Gołębiewska-Farys – za; 

• Marta Gromek – za; 

• Henryk Kuszpit – za;  

• Aneta Machnyk – za; 

• Andrzej Nagraba – za;  

• Jan Obiała – za;  

• Zbigniew Opoka – za 

• Józef Pełka – za; 

• Roman Proć – za;  

• Ewa Stec – za; 

• Mirosław Stryjek – przeciw; 

• Hanna Walczyk – za; 

• Henryk Zalewa – przeciw. 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 13 – za, 2-przeciw, 0-wstrzymujących radni podjęli 

uchwałę. 
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Ad. 6 Interpelacje radnych; 

Przewodniczący Rady zapytał o interpelacje. 

Nikt z radnych nie zgłosił interpelacji.  

Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu obrad. 

 

Ad. 7 Zapytania, wolne wnioski; 

Przewodniczący Rady poprosił o pytania i wolne wnioski.  

Pełka J. - na terenie gminy żyją osoby bezdomne m.in. Pan Edward, który przy obecnych 

warunkach atmosferycznych zamieszkuje na terenie osiedla w jednym z chlewków. Rozpala w 

nim ogniska, a wiadomo, że niedawno spalił udostępniony dla Niego kontener mieszkalny. 

Uważa, że Pan Edward jest zagrożeniem i należałoby sprawę tę rozwiązać.  

Pan Burmistrz w swoich wypowiedziach wspomniał o budowie wodociągu dla Warkałek  

i kanalizacji dla Warkał. W związku z powyższym złożył wniosek, aby na kolejną sesję zaprosić 

na obrady sesji posła Pana Zbigniewa Babalskiego oraz dyrektora KOWR-u Pana Grzegorza 

Kierozalskiego, bo mowa jest o dużych środkach dla Miłakowa. 

Antochowski J. poinformował, że kończy pracę w Miejskim Przedsiębiorstwie Gospodarki 

Komunalnej Sp. z o. o. w Miłakowie. Podziękował wszystkim radnym, którzy wspomagali 

przedsiębiorstwo w działaniach jakie przez okres 3,5 lat wykonano, a mianowicie: wodociąg 

Mysłaki Małe, naprawa wodociągu Słoneczny Stok, budowa sieci wodociągowej  

i kanalizacyjnej na ul. Kaszubskiej, budowa sieci wodociągowej w Henrykowie, budowa sieci 

kanalizacyjnej na ul. Warszawska-Morąska, budowa sieci kanalizacyjnej na ul. Kopernika, 

budowa sieci kanalizacyjnej na ul. Daszyńskiego – Młyńska - Kajki; budowa sieci 

wodociągowo-kanalizacyjnej na ul. Topolowej; budowa sieci kanalizacyjnej ul. Mazowiecka; 

przebudowa sieci na ul. Konopnickiej; budowa sieci kanalizacyjnej Stolno-Polkajny-

Głodówko-Miłakowo; przebudowa sieci kanalizacyjnej w ciągu drogi wojewódzkiej nr 528 na 

ul. Olsztyńskiej (cześć środków odzyskano od ubezpieczyciela); sieć wodociągowa Stare 

Bolity; budowa wodociągu na kolonie w Boguchwałach (inwestycja została wykonana 

społecznie).  

Uważa, że gdyby nie rada gminy, burmistrz i wszyscy pracownicy urzędu powyższych 

inwestycji nie udałoby się wykonać. Dużo jest jeszcze do zrobienia w gminie, ale wierzy że 

obecna kadencja ze wszystkim sobie poradzi.  

Na koniec wspomniał o inwestycji modernizacji stacji uzdatniania wody, którą nowy prezes 

będzie musiał się zająć. W powyższej sprawie odbyły się trzy przetargi. Pierwszy został 

unieważniony z uwagi na to, że nikt nie zgłosił się do przetargu. Drugi natomiast został 
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unieważniony, ponieważ ceny jakie były proponowane na modernizacje stacji przerastały 

możliwości przedsiębiorstwa i gminy. Na własne ryzyko ogłosił trzeci przetarg, dzięki któremu 

wyłoniono wykonawcę inwestycji za kwotę 2,5 mln zł. Wartość kosztorysowa jest mniejsza, 

ale ogłaszając trzeci przetarg udało się zaoszczędzić 365 tys. zł.  Na dzień dzisiejszy jest 

zabezpieczona dokumentacja, jak również podpisano umowę z marszałkiem na realizację 

powyższej inwestycji. Nowy prezes w przeciągu 21 dni będzie musiał podpisać umowę na 

wykonawstwo z firmą, która została wyłoniona w drodze przetargu lub też ogłosić rezygnację 

z jej wykonywania. Uważa, że powyższa inwestycja jest niezbędna dla gminy Miłakowo, bo 

firma, która odpowiada za dostawę czystej, dobrej wody dla 6 tysięcy mieszkańców taką 

inwestycje musi wykonać. 

Zalewa H. ponownie poruszył temat Pana Edwarda, który po nocach chodzi także po klatkach 

prywatnych mieszkań i domów. Często bywa, że rano leżą przy nim odpalone papierosy. 

Uważa, że może dojść do tragedii jaką spowodował w Warkałkach podpalając kontener 

mieszkalny. Pan Edward był umieszczany kilkukrotnie w ośrodkach, ale niestety uciekał z nich 

lub został wyrzucany za nieprzestrzeganie zasad ośrodka. Osobiście rozmawiał z Panem 

Edwardem, który zadeklarował, że zgłosi się do ośrodka w celu umieszczenia Jego  

w domu pomocy społecznej.   

Ponadto na górnym osiedlu została wykonana droga łącznie ze korytami wody deszczowej, 

które utrudniają wjazd na posesje. Mieszkańcy, aby nie zawadzać podwoziem samochodu o 

krawężniki podkładają różnego rodzaju materiały. Uważa, że gmina powinna poprawić wjazdy 

na posesje i wykonać je jednakowo.  

Poruszył także sprawę progów zwalniających na ul. Kaszubskiej od cmentarza do plaży. Otóż 

w miejscu, gdzie nie ma chodników progi nie sprawdzają się , ponieważ są one omijane przez 

kierowców. Dobrym rozwiązaniem byłoby zamontowanie słupków lub barierek po bokach 

progów, które uniemożliwiłyby ich omijanie.  

Kolejna sprawa dotyczy ul. Chopina, a mianowicie rada w najbliższym czasie będzie 

zatwierdzać budżet na 2019 r. w związku w powyższym zgłosił wniosek, aby ująć  

w budżecie na 2019 r. wykonanie nawierzchni oraz chodnika na ul. Chopina. 

W dniu wczorajszym osobiście rozmawiał z posłem Zbigniewem Babalskim, który 

poinformował, że środki dla gminy Miłakowo na wykonanie wodociągów w Warkałkach są 

zabezpieczone. 

W związku z różnymi opiniami na temat I sesji rady, zapytał Przewodniczącego Rady czy 

uprawnienie do poszerzenia porządku obrad inauguracyjnej sesji otrzymał na piśmie od 

Komisarza Wyborczego. 
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Antochowski J. – do projektu budowy wodociągu w Warkałkach dołączona jest także kolonia 

Pieszkowo, wszystkie budynki wzdłuż ul. Kaszubskiej, a także wodociąg Nowe Mieczysławy. 

Umowę należy tak skonstruować, aby część zadania wykonać w 2018 r. za własne środki 

przeznaczone na refundację zadania, wbić tzw. szpadel w ziemię i rozpocząć inwestycję. 

Natomiast gro robót zaplanować i wpisać do umowy na przyszły rok, ponieważ na zakończenie 

przy szczegółowym rozliczeniu będzie trzeba wykazać wszystkie wykonane zadania. 

Przewodniczący Rady odczytał postanowienie Komisarza Wyborczego II w Elblągu,  

gdzie par. 2 ust. 2 upoważnia do poszerzenia porządku obrad. Dodał, że podobną informację 

przekazywał na obradach I sesji. 

Ponadto z wypowiedzi radnego odnośnie górnego osiedla wynika, że osiedle było lepsze przed 

remontem aniżeli teraz po remoncie.  14 lat mieszkańcy czekali na to, aby utwardzić 

nawierzchnię poprzednio rozkopanych ulic. Nie zdobyto wówczas żadnych środków unijnych 

na doprowadzenie kanalizacji i wykonanie nawierzchni. Obecnie mieszkańcy są zadowoleni z 

inwestycji. Cześć mieszkańców górnego osiedla ma położone na wjeździe kratki.  

Atrachimowicz Z. uważa, że należałoby rozważyć ustawienie progu zwalniającego na ul. 

Kilińskiego w Miłakowie. 

Dodał, że coraz częściej na terenie gminy wystawiane są przed posesjami odpady 

wielkogabarytowe tj. monitory, lodówki itp. Jako że jest zwolennikiem PSZOK-u (punktu 

selektywnej zbiórki odpadów komunalnych) uważa, że wybudowanie kilku mini PSZOK-ów 

w Miłakowie rozwiązałoby problem odpadów.  

Stec E. uważa, że powyższy problem polega na złej komunikacji pomiędzy mieszkańcami  

a firmą wywożącą odpady. Często mieszkańcy nie znają terminów wywozu nieczystości albo 

nie trzymają się ich.  

Przewodniczący Rady dodał, że są w urzędzie wyłożone harmonogramy wywozu 

nieczystości, jak również umieszczone są w Biuletynie Informacji Publicznej. Ponadto 

wielkogabarytowe odpady są wywożone cztery razy w roku, czyli raz na kwartał. 

Gromek M. zapytała czy skład Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

pozostanie bez zmian czy też przewidziana jest jej zmiana. 

Machnyk A. poinformowała, że na wspólnym posiedzeniu komisji złożyła wniosek dotyczący 

podjęcia współpracy z nowym lekarzem. Z informacji jakie otrzymała od Zastępcy Burmistrza 

wynika, że prace w powyższej sprawie są już prowadzone. Zwróciła się z prośbą o rozszerzenie 

informacji, a mianowicie jak burmistrz zamierza pozyskać nowe źródło opieki medycznej.  

Uważa, że powyższy problem jest sprawą priorytetową. 

Nagraba A. zapytał czy został ogłoszony przetarg na zimowe utrzymanie dróg gminnych. 



PROJEKT 

11 

 

Jeżeli został wyłoniony wykonawca to zwrócił się z prośbą o jego przedstawienie. 

W związku ze złożoną rezygnacją Prezesa MPGK Sp. z o. o. w Miłakowie Pana Jana 

Antochowskiego zapytał czy zostanie ogłoszony nowy konkurs na stanowisko prezesa czy też 

jest już wytypowana osoba przez Burmistrza Miłakowa.  

Zapytał także czy są przewidziane remonty dróg gminnych w sołectwach, ponieważ obecne 

warunki pogodowe źle wpływają na stan techniczny dróg.  

Proć R. poprosił o interwencję na ul. Daszyńskiego, ponieważ droga ta niedawno została 

oddana do użytku, a samochody ciężarowe wożące drewno coraz częściej z niej korzystają. 

Tym bardziej, że jest na niej ustawione ograniczenie do 10 t.   

Stryjek M. – zwrócił się z prośbą do Kierownika Posterunku Policji w Miłakowie o  informację 

na temat toczącego się postępowania w sprawie podpalenia kontenera mieszkalnego przez pana 

Edwarda.  

Zabłocki K. – w momencie postępowania przygotowawczego nie może udzielić żadnej 

informacji.   

Banach S. zwrócił się do części radnych o podpisanie reklamacji, która w przypadku 

ogłoszenia stanu wojennego w Polsce zobowiązuje burmistrza i radnych gminy do pozostania 

na miejscu i rządzenia gminą. 

Burmistrz odnośnie komisji alkoholowej odpowiedział, że nie zajął się jeszcze tą sprawą, ale 

na pewno radnych poinformuje o podjętej decyzji. 

Odnośnie opieki medycznej w gminie odpowiedział, że nie zna osoby w gminie, która by z tego 

stanu jaki jest dzisiaj była zadowolona. Na chwilę obecną nie może nic powiedzieć, ale chciałby 

aby w ośrodku przyjmował jeszcze jeden lekarz. Są prowadzone rozmowy, ale nie są to na tyle 

konkretne informacje, aby mógł przekazać.  

Smoliński M. – odnośnie zimowego utrzymania dróg gminnych poinformował, że nie został 

ogłoszony przetarg, gdyż kwota za ostatnie zimy nie przekraczała nawet 20 tys. zł. W związku 

z powyższym wysłano zapytania ofertowe do trzech firm. Odpowiedziała jedna firma 

ROELGATO usługi rolnicze, Pan Robert Udała i podobnie jak rok czy dwa lata temu to On 

będzie dbał o utrzymanie zimowe dróg gminnych.  

W sprawie remontów dróg gminnych odpowiedział, że na ten rok budżetowy nie ma już 

środków w budżecie na naprawy, ale od nowego roku będzie taka możliwość.   

Burmistrz – odnośnie powołania prezesa MPGK odpowiedział, że sprawa jest bardzo pilna, 

ponieważ nowy prezes ma 21 dni na podpisanie umowy z wykonawcą stacji uzdatniania wody.  

Mecenas dodał, że organem właściwym do powoływania i odwoływania członków zarządu 

spółki jest Rada Nadzorcza. Wynika to z Kodeksu Spółek Handlowych oraz ze Statutu Spółki. 
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W sytuacji złożenia przez prezesa rezygnacji, Rada Nadzorcza musi podjąć uchwałę o jego 

odwołaniu. W kwestii zaś powołania, Rada Nadzorcza powołuje nowego prezesa na wniosek 

przedstawiciela wspólnika, którym jest Pan Burmistrz. Nie jest wymagany konkurs.   

Przewodniczący Rady – sprawa Pana Edwarda jest poruszana na obradach od dłuższego czasu. 

Najgorsze jest to, że spalił kontener mieszkalny warty kilkadziesiąt tysięcy zł. Był wielokrotnie 

umieszczany w domach pomocy społecznej, ale niestety uciekał z nich, a jedynym dla Niego 

rozwiązaniem jest umieszczenie w DPS-ie 

Odnośnie zaproszeń osób z zewnątrz wyjaśnił, że na sesję zaprasza Przewodniczący Rady 

Miejskiej w porozumieniu z Burmistrzem Miłakowa.  

Burmistrz – zaproszenie zostanie wysłane. 

Smoliński M. - ul. Daszyńskiego jest drogą powiatową, więc gmina nie ma jurysdykcji nad tą 

ulicą. Obecny jest przedstawiciel policji, który może w tej sprawie zabrać głos. 

Zabłocki K. poinformował, że w powyższej sprawie przychodzili mieszkańcy, ale wyjaśniono 

im, że istnieje krajowa mapa zagrożeń i bezpieczeństwa, na której zaznacza się zagrożenie,  

a wydział ruchu drogowego z Ostródy jest zobligowany, aby w to zaznaczone miejsce wysłać 

patrol policji. Posterunek Policji w Miłakowie nie ma siły ani środków, aby cały czas 

zabezpieczać tę drogę.    

Gromek M. odnośnie mapy bezpieczeństwa zapytała Kierownika Posterunku Policji czy osoby 

zaznaczające punkty na mapie dla zabawy odpowiadają karnie. 

Zabłocki K. – nie. 

Przewodniczący Rady poinformował wszystkich radnych, że do 20 grudnia br. mają termin 

do złożenia oświadczenia majątkowego. Najbliższa sesja planowana jest na 20 grudnia 2018 r., 

a wcześniej zaplanowano wspólne posiedzenie komisji, na którym poszczególne jednostki 

organizacyjne będą omawiały własne projekty budżetu na 2019 r. 

  

Ad. 8 Zamknięcie obrad. 

Wobec braku kolejnych postulatów, Przewodniczący Rady zamknął obrady II  sesji zwyczajnej 

Rady Miejskiej w Miłakowie o godz. 11.30.  
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